
 
 

 

RAADSVRAAG   
     
Nr: SV24-049 
 
Datum: 10 juni 2025 
 
Vraag art. 38  
 
Indiener: Ad Struijs, Pro Krimpenerwaard  
 
Onderwerp: McDrive aan de N210 
 
 

Toelichting bij en doel van de vragen: 

De gemeenteraad van de gemeente Krimpen aan den IJssel heeft de afgelopen week met 
meerderheid van stemmen ingestemd met een voorlopig akkoord voor de ontwikkeling van een 
McDonald’s met McDrive aan de N210. Daarmee komt de vestiging van de fastfoodketen aan de rand 
van Krimpen een stap dichterbij. Er is nog geen definitief besluit genomen.  
 
Er zijn tussen de gemeenteraad en het college in Krimpen aan de IJssel wel harde afspraken over het 
opruimen en voorkomen van zwerfafval en aanvullend verkeersonderzoek i.v.m. het vele verkeer door 
de komst van een McDrive.  
 
Gezien de reacties op de komst van deze restaurantketen maken veel mensen in Krimpen aan den 
IJssel en de Krimpenerwaard zich toch grote zorgen. Door een McDrive breng je een sfeer van 
verstedelijking naar een gebied dat juist tussen alle drukke gebieden in, groen probeert te blijven.  
 
Er zal sfeerverandering van de Krimpenerwaard optreden door komst van een McDrive, want de 
restaurantketen met McDrive komt in een kwetsbaar natuurgebied te staan. Het ligt voor de hand dat 
er een toename zal zijn van zwerfafval, onveilige verkeersituaties (de vele fietsers die van het fietspad 
afkomen), geluidsoverlast en overlast van hangjongeren. Bovendien ontbreekt het aan voldoende 
handhavers. Deze punten vreest Pro Krimpenerwaard ook gezien de ligging van de toekomstige 
McDrive. 
  
We willen als Pro Krimpenerwaard dat onze kinderen gezond eten, maar fastfood wordt nu wel heel 
erg binnen bereik gebracht. Laten we als Krimpenerwaard een horecagelegenheid de kans geven, die 
wel in de sfeer van dit gebied past. Laten we de kracht van dit gebied onderstrepen, niet ondermijnen. 
 
Een volgende stap wordt gezet en als de gemeenteraad van Krimpen aan den IJssel helemaal 
akkoord is, geeft het college de uiteindelijke vergunning af. Vanaf dat moment mag McDonald’s 
daadwerkelijk aan de slag met bouwen. 
 
Vragen: 
 

1. Is het college van de Krimpenerwaard op de hoogte van de komst van de McDrive, het 
onderzoek en de eventuele maatregelen die genomen zullen worden? 

 
Antwoord college: 
 

2. Welke maatregelen zijn voortgekomen uit het onderzoek? 
 
Antwoord college: 
 



 
 

 

De bouwplaats van de toekomstige McDonald’s grenst direct aan het grondgebied van de gemeente 
Krimpenerwaard, met mogelijk veel overlast voor de aangrenzende bewoners van de kern Krimpen 
aan de Lek. 
 

3. Gaat uw college hierover in overleg met de gemeente Krimpen aan den IJssel of heeft dit 
overleg al plaatsgevonden? 

 
Antwoord college: 
 

4. Zo ja wat is daarvan de uitkomst? 
 
Antwoord college: 
 

5. Wat kunnen de inwoners van Krimpen aan de Lek en de kwetsbare natuur van u verwachten? 
 
Antwoord college: 
 

 
 
Ondertekening college:  

Burgemeester en wethouders van Krimpenerwaard, 
de secretaris,   de burgemeester,    

 

 

J. Hennip   ir. J. Beenakker  

 
 
 


